
Nyborg d. 28.2.2018 

Til bestyrelsen for Skovparkens grundejerforening, ved formand Flemming Hansen 

Forslag om vedligeholdelse af det naturlige hegn ind mod Juelsbergs marker. 

Vi kontaktede jer for 2 år siden og havde punktet på under evt. på generalforsamlingen i 2016. 
Der blev det lovet at man ville undersøge nærmere og vende tilbage. 
Vi kan imidlertid konstatere, at der intet er sket. 

I forelagde at det er Juelsbergs hegn. 

Højden som visse steder er meget høj, må man selvfølgelig lave aftale med Juelsberg angående. 

Men den manglende vedligeholdelse af siden ind mod Skovparken skæmmer vores område. Sidegrene fra 
buske og træer vokser mange steder i flere meters bredde, ligeledes brændenælder m.m. 

I takt med at arealerne ikke vedligeholdelse, ”dumpes” mere og mere haveaffald. 
Yderligere trænger beplantningen i bunden af stien mellem Rådyrvænget og Mårvænget til vedligeholdelse.  
Området er meget mørkt i vinterhalvåret, da grene m.m. dækker lyset fra gadelamperne. 

På den baggrund forslår vi følgende punkt behandlet på kommende generalforsamling: 

- Vedligeholdelse af hegnet ind mod Juelsbergs marker 
 

”Hele” Skovparken skulle gerne fortsat være et smukt og godt sted. 

 

Med venlig hilsen 

Elmer og Hanne Bonde 
Rådyrvænget 173 

 

 


